
 
 

Skolebestyrelsesmøde 

9.10.2023 kl. 18.30-20.30 i Stenstrup 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Til stede: X Martin - Brynjar - Shanne 

 X Signe X Michael   - Steffani 

 - Peter X René   

 X Jesper C X Oliver   

 X Kristian X Vibeke   

 - Christian     

 X Louise     

 X Lisbeth     

       

Referent: X Oliver     

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af SKB 21.8. 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat, 2 min Godkendt 

  

2. Godkendelse af dagsorden, 3 min Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand, 5 min Svendborg kommunes skolebestyrelsesformænd har 
skrevet et fælles brev til kommunen angående den 
påtænkte besparelse på Svendborgprojektet, som de 
syntes ville være en ”rammebesparelse i forklædning”. 

              b)   Nyt fra elevråd, 15 min 1) Ml-trin ønsker optegning af basketballbane. 

Optegningen er bestilt. 

2) Udskoling ønsker vandstation tæt på 

udskolingen. Vandstationen er sat op 

3) Tilladelse til at 9.kl-elever må ud og handle. 

Oliver uddelte ansøgningen fra 9. årgang. 

Bestyrelsen har godkendt elevernes ansøgning.  

Vi beslutter at nuværende 8. årgang kan få lov at 

ansøge i slutningen af skoleåret, så de har 

tilladelsen på plads ved begyndelsen af 9. klasse.  

              c)   Nyt fra forældre, 5 min Lisbeth har fået at vide, at børn der leger på skolen om 
aftenen bliver tilbudt at købe puffbars fra personer, der 
kommer kørende til. 
Det opleves, at det giver problemer at forældre kører 
mod kørselsretningen på P-pladsen i Kirkeby samt 
parkerer på Kiss & Ride-pladsen. 
Det er oplevet, at yderdørene i Kirkeby i en weekend har 
stået ulåst. Vibeke tjekker op på dette. 



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
Skolegårdsfesten fra en rigtig hyggelig oplevelse. Det 
fungerede rigtigt godt med klippekortene.  
Forslag til næste år: Når festen ligger fra 17-19 bør salg af 
kage udskiftes med mad; pølsehorn, pizza, mm.  
Der er stadig mulighed for at tilmelde sig til Skole og 
forældres årsmøde den 17. november. Interesserede 
forældre kan tilmeldes sig hos Oliver.  

              d)   Nyt fra medarbejdere, 5 min Første LEAPS-fremvisning i Stenstrup har været afviklet. 
Der er en opmærksomhed på at lave en bedre 
koordination af fælles fremvisning næste gang, så det 
også er nemmere at kommunikere til forældrene om 
denne. 

              e)   Nyt fra ledelsen, 5 min En lærer med linjefag i f/k og tysk sagde op lige før 
sommerferien.  
Der er desuden en lærer med linjefag i musik, , der har 
sagt sin stilling op pr. 1/11 
Der er sat en vikar på en del af lektionerne i Kirkeby og en 
mindre del af lektionerne dækkes internt med holdtimer 
Der er flyttet rundt på nogle lektioner, så tysk kan 
dækkes internt. Fra uge 43 er der vikar på f/k. På 9. 
årgang indtil afgangsprøverne. På 7. og 8. årgang indtil 
påskeferien.  
Det påtænkes at ansætte til august for at få dækket de 
linjefagskompetencer, der mangler på skolen pt. 
Der er desuden fokus på LEAPS og økonomi for tiden. 

  

4. Rammesætning af 
bestyrelsesmøder og SKB-arbejdet, 
50 min 

Udvælgelse af temaer til dette års arbejde, f.eks.: 
- Skærmtid 
- Principper – revision og nye 
- Mangfoldige læringsmiljøer for alle – også dem 

der kan mere end gennemsnittet 
- Budget 2024 og budgetopfølgninger 
- Valg til bestyrelse 
- ? flere? 

 
Hvordan kan arbejdet struktureres? 
For ikke at øge antallet af møder ved at oprette 
arbejdsgrupper, der skal mødes mellem de planlagte 
skolebestyrelsesmøder, planlægger vi en del af 
skolebestyrelsesmøderne som arbejdsmøder. Her kan en 
arbejdsgruppe få tid til at lave et oplæg til bestyrelsen, 
der kan fremsættes ved det efterfølgende møde. Her er 
det vigtigt at: 

-  inddrage elevernes perspektiv i især samtalen 
om skærmtid 

- Fokusere på, hvordan alle interessenter omkring 
skolen involveres 

- Hvordan man tilegner og udbreder viden om 
temaet 



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
- Være opmærksom på, hvordan temaet 

strukturelt kan understøttes 
- Temaet lanceres på en måde, hvori det er 

tydeligt, at bestyrelsen bakker personalets 
arbejde op 

- Forhold omkring temaet formuleres 
mulighedsskabende i stedet for at det får 
karakter af et regelsæt der afgrænser 
handlemuligheder. 

Temaer der tages op:  
- Skærmtid (på førstkommende møde) 
- Undervisning for elever, med særligt stærke 

faglige kompetencer. Det fremhæves, at 
ambitionsniveauet på elevernes vegne fra 
forældreperspektivet opleves større i Kirkeby end 
i Stenstrup 

Temaer som ledelsen tager sig af: 
- Bestyrelsesvalg 
- Budget 

  

5. Punkter til næste møde  

 

 


